	朝陽科技大學
教師年資（功）加薪（俸）通知書／個人薪級證明申請書
Application for Notice on Teachers' Seniority Pay / Full-time teaching staff personal salary scale certificate of Chaoyang University of Technology 

	個資蒐集告知:
Personal Data Collection Statement:
為辦理教師年資(功)加薪(俸)通知書/個人薪級證明之申請，本表蒐集之個人基本資料(C001辨識個人者、C003政府資料中之辨識者、C061現行之受僱情形)等資料，將於蒐集目的之存續期間或因執行業務所須的保存期間內合理利用您的個人資料，利用地區不限，若未提供正確完整之資料，將無法完成申請。您得依個人資料保護法第3條行使查閱、更正個資等當事人權利，行使方式請洽本校人力資源處。(電話:04-2332-3000承辦人分機3024 )。
For the purpose of applying for Notice on Teachers' Seniority Pay/ Full-time teaching staff personal salary scale certificate, CYUT should collect your personal information including  (C001、C003、C061) , etc. CYUT uses your personal information for reasonable usage from now until CYUT operating existence within Taiwan. Please provide correct complete information to finish the application procedure. You reserve the right under Article 3 of the Personal Data Protection Act to request a review, request to correct your personal information if necessary. If you need to exercise the right, please contact the Office of Human Resources (04-23323000ext.3024). 

	姓名
Name
	
	任職單位
Unit
	

	人事代碼/身分證號
Employee No. / ID.
	
	職稱
Position
	

	申請事由
Request Reason
	

	申請訊息
Application message
	種類 (請勾選)Please choose
	學年度school year
	份數Copy

	
	
	教師年資(功)加薪(俸)通知書
Notice on Teachers' Seniority Pay Raise
	
	

	
	
	專任教職員工個人薪級證明書
Full-time teaching staff personal salary scale certificate
	
	

	備     註Note: 

（請預留三個工作天予承辦人，如需求急迫或較複雜者請先與人資處聯絡。）

貼心提醒您：本項申請書有您個人資料，因應個人資料保護法，敬請以校內多次用公文封裝袋傳遞，並線上設定實體公文流程，以茲查看進度。

	申請人簽名
signature of Applicant
	
	聯絡電話(或校內分機)
Contact Number(Campus Ext.)
	

	建檔內容
(由人資處填寫)
	製發日期：中華民國   　 年     月     日
系統檔號：朝陽人     字第              號       

	擬 辦
	
	審 核
	
	判 行
	

	用印

類別
	□校印（下方）□校長職銜簽字章
□鋼印（上方）□校長職英文章
□其它          

	備註：本申請書人資處以系統建檔，完成用印後紙本由秘書處文書議事組留存。
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